
Black Piss: un nou grup de música roquero! 
Quatre joves roquerols, l'Albert, l'Àlex, en Gernnan i en Jordi, dediquen les seves hores de 
Heure a la música. Plegats han format un nou grup, que s'afegeix als ja més coneguts del 
nostre pöble, fent-se anomenar Black Riss. 

Roquerols: Quan fa que toqueu? 
En Borrell i l'Àlex (guitarra i batería) 

porten dos anys i mig, en German 
(baix) farà aproximadament un any, en 
Jordi (cantant) acaba de comengar tot 
just ara. 

R: Heu fet molts canvis en el 
grup? 

Hem fet un munt de canvis; deis 
quatre que tocàvem al principi només 
quedem jo (Borrell) i l'Àlex. 

R: Quin tipus de música feu? 
La nostra música és molt particular, 

és més hardcore que cap altra cosa; 
sobretot és música de la Roca. 

R: Quins són els vostres ideals? 
Els nostres ideals són grups com 

nosaltres poc coneguts i amb no gaire 
èxit. Per nosaltres el millor grup és 
Budellam. 

R: Heu tingut 
problèmes per 
trobar local? 

Ens va resultar 
molt difíci l : 
l'Ajuntament no ens 
volia donar cap local 
i,finalment, vam tenir 
la sort de poder tocar 
a casa meva (Borrell). 

R: Quina és la 
vostra base per 
escriure les lletres? 

A les nostres 
lletres ens enfotem de 

tot aquell que no ens cau gaire bé. Per 
exemple d'en Llimona que és un veli 
que cada divendres recull tot el que 
troba després del mercat (les llimones). 

R: Com són els vostres directes? 
En els dos últims cadascú va fer 

una cagada, però tampoc están del tot 
malament, tot i que esperem que els 
pròxims siguin millors. 

R: Qué en pensen els vostres 
pares de tenir un grup de música? I 
els veíns? 

Al prìncipi potser no els semblava 
bona idea, però al final es van 
acostumar i abans que estar al carrer... 

Els veïns molt bé, molt amables i 
bones persones (amb ironia). 

R: Qué en penseu de la música 
máquina? 

La música máquina no és música 

per nosaltres, laodiem. Però, potser la 
música tecno a alguns de nosaltres 
ens agrada. 

R: Cubâtes o calimotxos? Com 
va el nivell econòmic? 

Calimotxos sense cap dubte, 
cubâtes només quan conviden. 

Tenim poca pela, l'economia molt 
fotuda. 

R: Qué en penseu de la música 
catalana? 

La música catalana no té futur, 
però ara mateix està sortint de la 
tendència rock de grups com "Els Pets" 
i apareixen noves branques que están 
millor. 

R: I el vostre futur? 
No tenim gaire futur, nosaltres 

només toquem per divertir-nos i res 
més. Tot i així, pensem continuartocant 
fins que no poguem més. 

R: Esteu contents del vostre 
treball? 

Sí, anem progressant i això es 
nota. A més, ara que tenim un nou 
cantant esperem que tot millori. 

R: La pregunta del miiló... Per 
qué no heu vist "Titanic"? 

Trobem que és una peli molt 
comercial ¡tothom la vaa veure perqué 
aigú l'ha vist abans. 

Pere Balada 
Ramon Noguera 

P F A R M A C I A 
Â Î M.- Concepció Rovirosa 

- Formules magistrals 
- Homeopatía 
- Plantes medicináis 
- Dermofarmàcia 
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